
Zápis z jednání finančního výboru
20. 11. 2017, 14:00 hod. Blovice

Přítomni: F. Bočan, P. Heroutová, V. Jasná, K. Prokopec, J. Žáčková

1) Zahájení
2) projednání návrhu rozpočtu na rok 2018
3) provedení kontroly
4) doporučení
5) Různé

Ad 1) Předseda finančního výboru zahájil jednáni

Ad 2) Členové výboru se zabývali návrhem rozpočtu města na rok 2018, projednali všechny
kapitoly rozpočtu, ke kterému nemají zásadní připomínky. Jen upozorňují, že ve výdajích,
kapitola Ill, kultura a sport a kapitola IV. rozvoj města - bod 15, se opakuje výdej opona
Udový dům a že z předloženého nebylo zřejmé, zda v kapitole VIII. lesy je zahrnuta i
plánovaná oprava lesních cest Kamensko (viz plán investičních a neinvestičních akcí města).
Po vysvětlení doporučujeme návrh rozpočtu ZM ke schválení.

Ad 3) Výbor provedl kontrolu předložených dokladů:

- kontrola financování biotopu: FV se seznámil s dokumentací k reklamaci vad díla
SoD č. 15/BP/13 na provedení oprav přírodního koupacího biotopu. Opravy byly
provedeny bezplatně v rámci reklamačního řízení.

- kontrola rozdělování dotací spolkům: pro rok 2016 je dokumentace vedena bez
závad. Pro lepší přehled vývoje rozdělování dotací jednotlivým spolkům
doporučujeme zhotovení tabulky za posledních 5 let.

Ad 4) Doporučujeme zabývat se financováním výstavby nových malometrážních bytových
jednotek Městem Blovice z důvodu velké poptávky za spoluúčasti bytového fondu Města
Blovice.

Ad 5) Na základě výše uvedeného FV navrhuje ZM Blovice schválit tato Usnesení:

- ZM Blovice bere na vědomí Zápis zjednání FV ze dne 20.11.2017
- ZM Blovice doporučuje schválit rozpočet města pro rok 2018
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